



香港佛教聯合會主辦 **佛教葉紀南紀念中學**

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@byknmc.edu.hk

WEB: http://www.byknmc.edu.hk/

敬啟者：

一月份綜合通告

1. 家長日

為加強學校與家長的聯繫、了解及認識，本校將於 2025 年 1 月 18 日（星期六）上午八時十五分至下午一時舉行家長日，冀能對 貴子弟之品學有所裨益；當天將派發本年度上學期成績表。中一至中五家長請先行直接或透過 貴子弟與班主任約定時間，以便校方安排約見。

另「學校自評 — 家長問卷調查」亦定於是日在本校禮堂進行。當天蒞臨之家長請先前往禮堂填寫問卷，然後再往班房與老師會面。填寫問卷需時約十五分鐘，本校將安排老師及學生在場協助。

2. 家長教師會「法團校董會家長校董」選舉

學校家長日當天上午 8:00 至正午 12:00 將會在禮堂同時進行「法團校董會家長校董」選舉，投票方法及結果公布詳情可參閱在 2024 年 12 月 2 日所派發的通告。

3. 歌唱比賽

本校的歌唱比賽決賽將於 1 月 24 日（星期五）下午舉行。當天將採用半天時間表上課，每節課為 25 分鐘，課堂時間為上午 8:15 至下午 12:30。放學時間約為下午 4:00。

4. 農曆新年假期

農曆新年假期為 2025 年 1 月 27 日（星期一）至 2 月 5 日（星期三），2 月 6 日（星期四）為假後首個上課天。

此致
貴家長

佛教葉紀南紀念中學

校長



謹啟

二零二五年一月二日



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@byknmc.edu.hk

WEB: http://www.byknmc.edu.hk/

2nd January 2025

Dear Parents/Guardians,

Comprehensive Notice for January

5. Parents' Day

To strengthen the connection, understanding, and recognition between the school and parents, our school will be organizing Parents' Day from 8:15 am to 1:00 pm on 18th January, 2025 (Saturday). We hope that this event will be beneficial in assessing the academic and moral development of your child. On that day, the report cards for the first term of this academic year will be distributed. Parents of students from Form 1 to Form 5 are requested to directly contact the class teachers or arrange a meeting through your child to facilitate the scheduling of appointments with the school administration.

In addition, the Parent Questionnaire Survey for the "School Self-evaluation Scheme" will also be conducted in the school hall on the same day. Parents are kindly requested to fill out the questionnaire in the hall before proceeding to meet with the teachers in the classrooms. It will take approximately fifteen minutes to complete the questionnaire, and teachers and student helpers will provide assistance.

2. Election of "IMC Parent-Manager"

From 8:00 am to 12:00 nn on Parents' Day, the election of "IMC Parent-Manager" will be held in the hall. For details of the voting method and results announcement, please refer to the notice distributed on 2nd December 2024.

3. Singing Contest

The finals of our school's Singing Contest will be held in the afternoon of 24th January (Friday). On that day, a half-day schedule will be followed, with each class lasting 25 minutes. The class schedule will be from 8:15 am to 12:30 pm, and dismissal time is expected to be around 4:00 pm.

4. Lunar New Year Holiday

The Lunar New Year holiday is from 27th January (Monday) to 5th February (Wednesday) 2025. The first school day after the holiday will be 6th February (Thursday).

Yours faithfully,

Mr. Lam Chi Wai Jimmy
Principal